
Nedre Lids samfällighetsförening 
 

Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening lördagen den 3 juli 
2021 hos Familjen Sowatsch. 
 
Närvarande: Carl Johan Dalsman, Birgitta Sowatsch, Siegfried Nitzsche, Lena och Stefan 
Fredman, Maria Silva Dalsman, Jan Karlsson, Victoria Skogh, Niklas Skogh, Hjalmar Skogh, 
Anita Stansert, Evelina Westergren (via facetime), Erik Westergren. 
 

1. Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med e-post. 
 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och Erik 
Westergren. 
 

4. Till justering av protokollet valdes Birgitta Sowatsch och Maria Silva Dalsman. 
 

5. Föregående årsstämmas protokoll kommenterades och lades till handlingarna. 
 

6. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. I kassan finns i dag 9 600 kr. Föreningens 
inkomster består av medlemsavgifter enligt andelslängd. Föreningens utgifter har under 
2020 bestått av bankkostnader (1250 kr), hemsida (1106 kr), försäkring (965 kr), grus och 
kantklippning (8658 kr).  
Enligt beslut på föregående årsstämma ska föreningen också ansvara för en 
underhållsbudget för badplatsen, skild från den övriga ekonomin och baserad på frivilliga 
avgifter. Där har 2400 kr kommit in. Av dessa har 1568 kr använts för inköp av 
presenning och 250 kr för inköp av stolpnedslagare. 
 

7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2020.  
 

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning. 
 

9. Styrelsen föreslog en budget om 8000 kr för samfällighetsföreningen avseende 2022.  
Budgeten ska täcka föreningens fasta kostnader (bankkonto, hemsida och försäkring hos 
Riksföreningen Enskilda Vägar) och vägunderhåll. 
Stämman beslutade enligt styrelsens förslag. 
 

10.  Som styrelseledamot valdes Victoria Skogh (kassör) och som styrelsesuppleant valdes 
Lena Fredman, vardera på två år. 
 

11.  Som revisorer valdes Evelina Westergren och Siegfried Nitzsche. 
 

12.  Till valberedning valdes Hans Köhler. 
 

13. Vägfrågor. 
Under 2020 lades tre lass grus på vilket är mer än brukligt. Kantslåtter genomfördes 
också. Vägen är för närvarande i bra skick. Det grus som lhar lagts på är grovt (bärlager 
0-32mm) vilket innebär risk för ”rullning”. Det beslutades att ett lager finare väggrus (0-
18mm) ska läggas på, förslagsvis från Kärns och uppåt.  
För att vägen ska stå vid lag krävs löpande underhåll med grus, att vattenavrinning från 
vägen fungerar och att vägkanterna hålls fria från busk- och trädvegetation. 
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Det beslutades att ingen kantslåtter ska genomföras i år. 
 
 

14. Badplatsen. 
En ny trappa behöver tillverkas. Det finns lite underhållspengar till virkesinköp och 
medlemmarna uppmanades också att undersöka om man har spillvirke som kan 
användas. 
Det diskuterades om mer jord behöver läggas på för att förbättra. Inget beslut togs.  
Badplatsen förorenas av gåsskit. Lena F fick i uppdrag att kolla vad som finns i fråga om 
låga ”staket” som kan sättas upp som hinder. 
En ny bryggdel 2,5 x 2,5 m ska läggas i. 
Vägen över vallen ner till sjön måste klippas. Efter koll med arrendatorn under mötet fick 
vi tillstånd att göra det.  
 

15.  En gemensam arbetsdag för vägen och badplatsen beslutades till den 15 juli kl. 10.00. 
 

16.  Övriga frågor. 
Soptömningen är igång nu och tömning sker udda veckor på tisdagar fram t.o.m. mitten 
på september. 
Hans Köhler har ett tips om en bra rörmokare, Ingmarsson i Munkfors. 
Jan Karlsson har ett tips om en bra snickare, Per Moen i Hagfors. 
Lösenordsskyddet på hemsidan fungerar inte längre. Erik W ska undersöka och åtgärda. 
 
 

17.  Årsstämman för 2022 sker hos Jan Karlsson lördagen den 2 juli kl 11.00. 
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